

Referat fra generalforsamling i Brinks Klit, den 29. maj 2023, kl. 10.00 på Sandvejen 9.

1. **Valg af dirigent** Niels Heede
Valg af mødesekretær Helle Viborg

Niels konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet og indkaldt.
Der var i alt mødt 13 stemmeberettigede husstande.

2. **Formandens beretning 2022-23 v/formand Jan Tryk.**

- Affaldshåndteringen er nu tilendebragt - hvordan synes I den fungerer?

Generelt var der enighed om, at det fungerer godt, til tider er der problemer med, at molokkerne bliver overfyldte. Hjørring Kommune er kontaktet, og de oplyser, at de har problemer med, at censorerne i molokkerne ofte ikke indikerer, når de skal tømmes. Man kan ringe til Hjørring Kommune, så kommer de og tømmer.
Problematisk, at der stilles storskrald ved siden af molokkerne, der vurderes, at det evt. er turister. Fastboende har mulighed for at rekvirere henteordningen ved Nordværk i Hjørring.

Ligeledes opfordres til fjernelse af gamle affaldsstativer hos den enkelte grundejer.

- Vejforanstaltninger på Kjulvej
Oplæg er drøftet med Sandklitten og sendt til Hjørring Kommune. Der arbejdes på forskellige fartdæpende løsninger på hele strækningen ned mod stranden.
Poul Jeberg har ønske om, at der også arbejdes på en fartbegrænsning på Peter Hermansens Vej.
- Afholdelsen af fælles stranddag med de øvrige grundejerforeninger - synes vi var en succes - det vil vi forsøge som en årligt tilbagevendende begivenhed.
- Afholdelse af Sct. Hans arrangement i 2022 var et godt arrangement og på baggrund heraf har vi sammen med Sandklitten lavet en drejebog for afholdelse af dette årlige arrangement. Vi har udsendt en invitation til Sct. Hans aften 2023 med båltale af Steen Hildebrandt - glæd jer!
- Der er udviklet et rigtig godt samarbejde med Sandklitten, hvor vi afholder et årligt møde sammen.
- Vinterforanstaltninger i Brinks Klit - hvad forventes af bestyrelsen i den sammenhæng? og hvad kan vi tillade os at anvende økonomisk? - Vi har fastboende grundejere i området! Skal der sættes penge af i budgettet til vinterforanstaltninger? Bestyrelsen foreslår, at der afsættes et beløb i budgettet hertil, der er pt. afsat 2000,- pr. år, hvilket blev godkendt på generalforsamlingen.
- Vedligeholdelse af foreningens veje - måske foreningens vigtigste opgave - trænger til opdatering. Entreprenør har kørt med vejhøvl.

Skærver forventes udlagt inden for 14 dage.

- Legepladsen skal opdateres/sikres, så den er ansvarlig og indbydende for områdets børn og gæster i området. Arne og Jon fra Sandklitten og Per fra Brinks Klit er i gang med dette arbejde.
- Skiltning langs Kjulvej - vi har fået relevant ny skiltning ved det tidligere ishus - kan nævne, at den tidligere ejer Ole er afgået ved døden. Vi har fået en ny meget markant skiltning på Kjulvej - skiltningen ved campingpladsen, synes bestyrelsen, er gået over gevind - der er pt. 6 skilte ved vejen - det er en voldsom markering i den smukke natur. Det er aftalt med Sandklitten, at begge formænd først vil tage et møde direkte med campingpladsen.
- Nyt ishus er muligvis på vej, det er glædeligt - det gamle er nu fjernet.
- Temaplan for sommerhusområder i Hjørring Kommune - store sommerhus i Hjørring Kommune
Vi følger dette arbejde, men har ikke involveret os i arbejdsgrupper eller lignende.
Ønsker: begrænsning af lys (udvendigt) i Kjulområdet.
Rapport fra Niras vurderer Kjul-området som særlig følsomt i forhold til store sommerhuse - kommunen vil udsende forslag til plan som vi følger og vil drøfte.
- Grønne fællesarealer – det er aftalt, at vi foreløbig ikke foretager os yderligere desangående.
- Revision af vedtægter - oplæg til digital afstemning er bestyrelsen endnu ikke klar med – beklager. Samlet revision (oplæg) af vedtægter udsendes inden næste generalforsamling.

Herefter blev beretningen godkendt.

3. Regnskab 2022 v/Mette Larsen

Mette gennemgik regnskabet, det kunne konkluderes, at det ser meget fornuftigt ud.

Der ligger en aftale med Peter Hermansensvej om tilskud på 2500,- årligt til vejvedligeholdelse, denne genforhandles ikke pt. de giver udtryk for, at de er tilfredse med aftalen.

Herefter blev regnskabet godkendt.

4. Budget 2023 v/Mette Larsen.

Mette gennemgik budgettet for 2023.

Herefter blev budgettet godkendt.

5. Fastsættelse af kontingent

Kontingent uændret.

6. Indkomne forslag

Ingen

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer

Erik Engmark, Jens Åge Drivsholm og Helle Viborg modtog genvalg

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen

Jan Leth og Poul Jeberg modtog genvalg.

9. Valg af revisor

Inge Tofteby og Lars Bak modtog genvalg

10. Evt.

- Anni informerer om foreningen "Fyrets Venner" – et medlemskab koster 200.- pr. år.
- Poul spørger til indkøb af branddaskere – det aftales at Niels Heede undersøger, hvor de forhandles og giver en tilbagemelding.
- Birthe spørger til nyt ishus - bestyrelsen har ikke noget konkret svar – men vi har hørt, at der kommer et nyt.
- John har ønske om, at der etableres flisebelægning ved affaldscontainerne.

Mødet afsluttedes med en præsentationsrunde.

Som aftalt på generalforsamlingen kontaktoplysninger til Hjørring Kommune

Affald: Affaldsgruppen, tlf. nr. 72336760 - affald@hjoerring.dk

Toiletbygning/bruser, teamleder Henrik Lykkegaard Jensen, tlf. nr. 72336840

Efterskrift:

Bestyrelsen konstituerede sig som følgende:

Jan Tryk (Formand)

Mette Larsen (Kasserer)

Helle Viborg (sekretær)

Jens Aage Drivsholm (Næstformand)

Erik Engmark